
Commissievergadering 1 april 2021 

ChristenUnie Roosendaal, Karen Suijkerbuijk-Ader  

 

Bronscheiding: Bij de ene gaat het goed, bij de ander niet. We hebben een onderzoek 

voor ons liggen, maar we hebben daarnaast ook de feiten die we op straat tegenkomen: 

veel zwerfafval en de inzameling van ons plastic afval laat te wensen over. Gelukkig 

hebben wij de vrijwilligers die zich inzetten om het zwerfafval opruimen. De fractie van 

ChristenUnie Roosendaal is deze groep mensen zeer dankbaar.  

 

Plastic afval niet optimaal, kroonringen laten staan 

Graag willen we naar voren brengen dat wij de inzameling van plastic afval niet optimaal 

vinden. We hebben daar ook schriftelijke vragen over gesteld.  

Wij betreuren het dat kroonringen zomaar worden verwijderd zonder verdere 

communicatie. Ook zijn er huishoudens die de kroonringen willen houden, maar dit niet 

aan de gemeente laten weten. Waarom worden ze weggehaald? laat ze aub staan, is 

onze oproep. Alles beter dan de plastic zakken op de grond. We hebben al een 

rattenplaag in onze stad. Ons standpunt is: de kroonringen moeten beschikbaar blijven 

en teruggehangen worden, zolang de wethouder geen andere oplossing heeft.  

 

Meer grote oranje containers en oranje mini containers 

Wij hebben in de raadsvragen de vraag gesteld waarom we niet over kunnen gaan tot 

oranje containers. De redenatie van de wethouder volgen wij niet. Wij denken echt dat 

een container vele malen beter zal zijn. Vuilophalers kunnen ook in een oranje container 

zien of er restafval tussen zit. En als huishoudens dit niet zien zitten, dan kunnen ze hun 

plastic afval weghangen of wegbrengen naar grote oranje containers. Wij zien de 

combinatie van oranje minicontainers, de kroonringen of grote oranje containers in de 

wijken en bij hoogbouw wel zitten. We vinden het jammer dat deze optie niet mee is 

genomen in het onderzoek. Wij hadden dit wel verwacht, aangezien de wethouder weet 

dat de inzameling van plastic afval niet goed verloopt.  

 

Betere informatie over bronscheiding en werk aan bewustwording 

De fractie van ChristenUnie Roosendaal heeft vanaf het begin benadrukt dat hele goede 

communicatie en goede inlichting cruciaal is bij bronscheiding. Naar ons idee gebeurt dit 

nog steeds niet goed. Maak mensen nog meer bewust, dat is ons voorstel. En werk 

verder aan de informatievoorziening: wat hoort wel en wat hoort niet in het restafval, gft 

en plastic. Dat hebben we echt gemist.  

 

Campagne tegen voedselverspilling 

Ook de eerder beloofde campagne voor het onderwerp voedselverspilling blijft uit. Dat 

heeft de wethouder ons ooit toegezegd. Als we mensen bewust maken van 

voedselverspilling, is het resultaat dat er minder nat gft-afval in het restafval 



terechtkomt. Als we bij brondscheiding willen blijven, dan zouden dit soort dingen 

meegenomen moeten worden.  

 

Een aparte gft-verzamelcontainer bij hoogbouw 

Op dit moment wordt bij hoogbouw het gft-afval samen met het restafval aangeboden. 

Onze doelstelling is om afval op milieu-vriendelijke wijze te verwerken. En dat gaat niet 

als ze gemengd worden. Deze mensen worden ook niet gecompenseerd in de 

afvalstoffenheffing. Kan dit niet anders? Deze mensen kunnen een gratis groene 

container aanvragen, maar deze huishoudens beschikken niet over een berging. In de 

gemeente Arnhem wordt dit op een goede manier aangepakt, namelijk door het 

plaatsen van een gft-verzamelcontainer bij hoogbouw. Onze fractie wil dat onze 

gemeente hiertoe overgaat. Anders is het ook niet in lijn met het gevoerde beleid nu.  

 

Contract Saver verlengd? 

Wat wij echt niet begrijpen uit de raadsmededeling, is dat er staat dat het contract met 

Saver is verlengd tot 2025. Eerder zei de wethouder dat we in 2021 konden bekijken of 

we over zouden gaan tot nascheiding. Waarom zijn wij als raad niet eerder hierover 

geïnformeerd en anders geïnformeerd in de commissievergadering van eind 2020? 

 

Beste oplossing: bronscheiding i.c.m. nascheiding 

De fractie van ChristenUnie Roosendaal heeft eerder uitgesproken een voorstander te 

zijn van nascheiding. Niet alleen makkelijker, maar omdat we ook hogere resultaten 

kunnen halen dan met bronscheiding. Een combinatie van brondscheiding en 

nascheiding vinden we beter: gft, papier en plastic blijven bronscheiden op een efficiënte 

en betere manier en daarnaast nascheiding met eventueel tweemaal per maand 

restafval ophalen. Wij geloven dat we dan veel minder last van zwerfafval zullen hebben.  

 

We vinden het jammer dat geen onderzoek is gedaan naar nascheiding in combinatie 

met het scheiden van plastic afval, papier en gft. Onze vraag is om dit alsnog te doen. 

Onze fractie is benieuwd of we niet allebei kunnen. We zijn al een aantal jaren aan het 

bronscheiden. Mensen raken er aan gewend, maar tegelijkertijd merken we dat het niet 

helemaal goed verloopt. Een combinatie van bronscheiding en nascheiding kan de 

oplossing zijn.  

 

 


